
VEVČE - ZGORNJI KAŠELJ
Gradnja telefonskega omrežja

Znano jc, da je naša krajevna skupnost po številu telefonskih prik-
ljučkov najskromnejša na Ijubljanskem območju, saj 4000 prebivalcev
razpolaga le z dvaintridesetimi telefoni. Nekateri člani komisije za raz-
delitev telefonskih številk pri krajevni skupnosti so se mocno trudili, da
bi zagolovili večje število telefonov na našem območju. Po dogovoru s
PTT smo moraU do 15.12.1979 posredovati imena tistih, ki bi telefon
najbolj nujno potrebovafi, saj naj bi omrežje začeli graditi že aprila
letos.

Ker je šlevilo prosilcev zelo veliko, je imela komisija težavno nalogo.
Zalo je pri svojem delu upoštevala naslednja načela:

1. Določitev kriterijev podeljevanja telefonskih številk, ki je pote-
kalo po naslednjem vrstnem redu:

a) zainteresirane delovne organizacije oz. zavodi, ki imajo sedež v
KS Vevče-Zg. Kašelj;

b) aktivnost v družbenopolitičnem življenju naše KS:
— v krajevni samoupravi,
— člani odborov LO in DS v KS ter v Papirnici Vevče s stanovaniem

v KS Vevče — Zg. Kašelj,
— člani štaba CZ, komandirji in namestniki vodov, oddelkov in

ekip CZ v KS in v Papirnici Vevče,
— izvajalci ukrepov pripravljenosti v KS,
— člani sekretariata OO ZKS v KS in člani sveta ZKS v KS,
— nosilci partizanske spomenice 1941;
c) invalidi, ostareli oz. negibljivi občani;
d) obrtniki, samostojni kmetovalci;
e) tehtna priporočila delovnih organizacij oziroma zavodov;
f) spisek vlogza telefonski priključek od leta 1962 dalje, ki ga je po-

sredovalo podjetje za PTT promet.
2. Upoštevati je dejstvo, da je za napeljavo 200 telefonskih prik-

Ijučkov potrebno po projektu v i2 hiš vgraditi omarice. Lastniki stano-
vanjskih hiš, kjer bodo omarice grajene, imajo prednost pri dodelitvi
telefonskega priključka. Imena teh lastnikov bodoznana kasneje, saj
je potrebno od njih dobiti soglasja za vgraditev. Če se lastnik hiše, ki je
po projektu predvidena za vgraditev omarice, s tem ne strinja, bo le-ta
vgrajena v najbližjo sosednjo hišo, pri čemer bo prvotni upoštevanec
do telefona črtan iz seznama, dobi pa ga njegov sosed, pri katerem bo
vgrajena omarica.

.\ Iz seznama upravičencev se za zdaj upošteva le 190 imen, preo-
stalih 10 številk pa boostalo v rezervi; imena bodo posredovana takrat,
ko bo omrežje dokončano (predvidoma letos v avgustu).

4. Komisija bo skušala zagotoviti, da bodo v telefonsko omrežje
vključena vsa izbrana imena.

5. Če iz kakršnihkoli razlogov odpade kako ime iz spiska sto clevet-
deset upravičencev, se kot naslednji upošteva 191. na spisku, v katerem
je navedenih 250 imen (torej je Ml rezervnih).
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